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Emne: spørsmål MISA - ny sykkelulykke i Nattlandsveien
Vedlegg: 
Spørsmål til samferdsledirektøren

Viser til sykkelulykke i Nattlandsveien: https://www.bt.no/direkte/trafikken-direkte/pinned/130090
Nattlandsveien er ein fylkesveg. Dette er ikkje fyrste gongen i år at det er ei sykkelulykke i Nattlandsveien.

Det er mange syklister på denne vegen fordi den topografisk er eigna for syklistar til jobb i byen og bergensdalen,
men også ein veldig utsatt sykkelveg for syklistar. Nullvisjonen skal ligge til grunn for all trafikksikring og
trafikkplanlegging. Med mål og strategi om auka sykkeldel må vi legge til rette for trafikktryggleik også for syklistar
 
Spørsmål til samferdsledirektøren

Kor mange ulykker har Nattlandsveien hatt for syklistar siste 3 år.
Kva type ulykker er det snakk om?

Kva kan ein seie om årsaka til at desse ulykkene skjer?

Kva tiltak er satt i verk? Og kan ein seie at ein har sett effekt av det?

Kva tiltak ser ein for framover? Er det ein muligheit å fjerne gjennomgangstrafikk og eller redusere hastighet?  

Ny sykkelstrategi for Bergen er i startfasen. I kva grad ser ein etter andre trasear for syklistar på dette strekket som kan vere

betre for syklistar.
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